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Enkel fråga till Barn och ungdomsnämndens ordförande

I beskrivningen av ärendet, ”uppfylla lagkrav inom vuxenutbildningen”, 
framgår det att nämnden inte lever upp till skollagens krav inom flera 

områden.
Elever som behöver studera på grundläggande nivå inom 

vuxenutbildningen kan inte tas om emot på grund av för högt söktryck, 

undertecknad konstaterar att man under 2019 även avslutat de gymnasiala 

samt grundläggande kurser som köpts av extern aktör. Inte heller finns det 

medel för elever att studera en likvärdig utbildning hos en annan 

huvudman. De begränsade resurserna innebär också ett väldigt begränsat 

kursutbud, varpå vi även här inte lever upp till kraven inom 

verksamheten. Vi kan heller inte ta emot elever som läser inom ramen för 

särvux. Vi lever inte heller upp till förordningen om etableringsinsatser för 

vissa nyanlända invandrare som är en av arbetsförmedlingens åtgärder.

Med anledning av ovanstående:
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Kommer nämnden att anmäla sig själva till skolverket?

Stina Isaksson (SD) 2019-12-05


